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betreft: definitief ontwerp Frankrijklaan 

 

Gemeente Haarlem  

aan de commissie beheer  

 

Geachte Commissie Beheer, 

 

Met belangstelling hebben we deel genomen aan de mogelijkheid voor het maken van opmerkingen 

over het voorlopige ontwerp voor de Frankrijklaan. We vinden het erg prettig dat de laan eindelijk 

wordt onderhouden. Hoewel we ons goed kunnen vinden in de grote lijn van de plannen en met 

genoegen hebben geconstateerd dat een paar opmerkingen in het ontwerp zijn verwerkt hebben we 

toch een aantal zaken waarvan we menen ze aan u te moeten voorleggen. 

 

In het plan worden de gestoken parkeerplaatsen bij ons voor de deur vervangen door 

langsparkeervakken. Wij begrijpen dat onze suggestie om de parkeerstrook te optimaliseren door de 

neuzen uit de parkeerstrook te halen, is overgenomen. Hierdoor ontstaat er een lange strook waarin er 

meer auto's geparkeerd kunnen worden. Maar ook het niet realiseren van de invalidenplek kan een 

extra plek opleveren. Wij veronderstellen dat deze parkeerplaats voor invaliden is bedoeld ten behoeve 

van bezoekers van de supermarkt aan de overkant van de Belgiëlaan. In dat geval is het meer logisch 

zo een plaats in te richten in de parkeerstrook langs de oostzijde van de Zwedenstraat. Hoewel dit 

buiten de grens van de geplande werkzaamheden ligt mag de inrichting aldaar – zeker ook gezien de 

beperkte kosten die daarmee gemoeid zijn – geen onoverkomenlijkheid zijn. 

 

Door het draaien van de parkeerplaatsen ontstaat er bij ons voor de deur een breed trottoir. Nu hebben 

we daar juist een heel smal trottoir. Hoewel we de ruimtewinst toejuichen zouden we het nog mooier 

vinden als een deel van de beschikbare ruimte met groen wordt ingericht, net zoals in het zuid-

westelijke deel van de straat wordt voorgesteld. Een strook van 2 meter groen, waar de bomen in 

staan, zorgt voor een natuurlijker beeld. Met de groene strook blijft er nog steeds 3,50 meter aan 

trottoir over. Zo ontstaat er een trottoir waar het prettig wandelen is, wat niet te veel uitnodigt om op te 

fietsen, en het biedt de mogelijkheid voor de mensen die het parkeerterreintje verlaten om beter te 

kunnen zien of er iemand aan komt lopen. De problemen van kosten van groenonderhoud kunnen 

worden ondervangen door daartoe de medewerking van de bewoners van ons Drielandenhuis te 

vragen. 

 

Ik hoop dat u onze aanbevelingen mee kunt nemen in het project en ik wens u veel succes met het 

realiseren van deze plannen. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Bewonersvereniging Drielandenhuis  

Urs Hasenberg 

Bert Kampmeijer 

Crista Andriessen 

Sander Bosma 


